
Jegyzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. december 19-i
rendkívüli üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc
Holló Gyula
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Németh Mihályné képviselő

Meghívottak:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal

Megjelentek:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jeavzőkönvvvezető: Besenyeiné Bagi Anita

A mai rendkívüli képviselő-testületi ülésre telefonon történt értesítés alapján került sor,
és délelőtt fél 8,00 órakor kezdődött.

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a képviselő-testület határozatképes, az
ülést megnyitotta’
A polgármester az alábbi napirendi pontokat javasolta elfogadásra:

1. Rövid lejáratú likvid hitel felvételének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Hulladékszállítás ügyének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Egyebek

A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta az általa javasolt napirendi pontokat. Kérdése: Ki az, aki elfogadja az általa javasolt
napirendi pontokat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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185/201 8.(XII. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Magyar Csilla
polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Rövid lejáratú likvid hitel felvételének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Hulladékszállítás ügyének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Egyebek

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

1. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: Év végén
visszalizetésre kerül az éven belüli hitel, és januártól ismét szeretne az önkormányzat élni a
lehetőséggel, melynek két oka van: egyrészt a jövő évi költségvetésben nem lehet látni sok
dolognak a biztosítékát. Amennyiben az önkormányzat szeretné fenntartani az ez évben
meglévő dolgokat, abban az esetben nem biztos, hogy a költségvetés tartható lesz, hiszen
ebben az évben nem kapott az önkormányzat REKI támogatást, és a nullás költségvetés ezzel
volt tartható. Másrészt: A Kúria érvénytelenítette a telekadóra vonatkozó rendelkezést, Így
2019. évben az önkormányzatnak telekadó bevétele nem lesz.

Holló Gyula képviselő kérdése: Visszamenőleg helyezte hatályon kívül a rendelkezést? Aki
felajánlotta az ingatlanát, az marad az önkonnányzatnál?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Igen, visszamenőleg lett hatályon kívül helyezve, de
vissza~zetési kötelezettséget nem írt elő a Kúria, az ingatlanok pedig maradnak az
önkormányzatnál.

Magyar Csilla polgármester a napirendhez kapesolódva elmondta: Megbeszélést folytatott a
Centrál Takarék vezetőjével, s összevonásra kerülnek a takarékszövetkezetek. Létkérdés
számukra a hitel, hiszen a pályázati pénzek a Magyar Allamkincstárhoz kerültek.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki egyetért a hitel felvételével? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

186/2018.(XII. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul a 3A
Takarékszövetkezettől 60 millió forint egy éven belüli likvid hitel felvételéhez.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a hitel felvétel előkészítésére, a szerződés
aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgánnester
Határidő: értelem szerint.
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2. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta: Kisköre és Tamarnéra
település a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulástól a benyújtott kérelem
ellenére nem kapta meg az engedélyt a Társulásból történő kilépésről. Igy a két településre
vonatkozóan külön döntés vonatkozik majd. Ennek függvényében a Dél-Hevesi Kistérségi
Társulás Alapító Okiratát módosítani kell, Kisköre és Tarnaméra Onkomiányzatának a
hulladékgazdálkodás szempontjából le kell mondani erről a kötelező feladat ellátásról és ezt át
kell adni a Dél-Hevesi Kistérségi Társulásnak. Igy tudja a 17 települést egységesen kezelni az
a Dél-Hevesi Hulladékgazdálkodási KR., amelyet júniusban létrehoztak.
Ezek után Magyar Csilla polgármester felolvasta a határozati javaslatot, mely a következő:

„Kisköre Város Önkormányzata megvitatta a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás
megvalósításával kapcsolatos feladatok teljesítéséről, valamint a Társulási Megállapodás
hulladékgazdálkodással összefüggő módosítása tárgyában készült indítványt és a következő
határozatot hozta igen szavazat mellett:

1. Kisköre Város Önkormányzata a hulladékgazdálkodás, mint közfeladatot 2019. január I.
napjától kezdődően visszaveszi a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási
Társulástó 1, ezért felhatalmazza Kisköre Város Onkormányzatának polgármesterét arra,
hogy a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Elnöke felé a szükséges
jognyilatkozatokat ennek érdekében megtegye.

2. Kisköre Város Onkormányzata a hulladékgazdálkodást, mint közfeladatot 2019. január 1.
napjától kezdődően átadja a Dél-Hevesi Kistérségi Társulásnak.

3. Kisköre Város Onkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Dél-Hevesi Kistérségi
Társulás Társulási Tanácsának Elnökét, hogy közszolgáltatási szerződést kössön a
Szelektív Nonprofit KR.-vel Kisköre Város vonatkozásában, a közszolgáltatási szerződést
2019. január 1. hatályba lépéssel aláíija és megtegye az ehhez szükséges
jognyilatkozatokat,

4. Kisköre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Dél-Hevesi Kistérségi Társulás
Társulási Megállapodásának módosítását jóvá hagyja, mely szerint a Dél-Hevesi
Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának Ill/B. fejezetének 7. pontján az alábbi 9.
alponttal egészül ki: „9. A Társulás két tagönkonriányzata - Kisköre és Tamaméra
települések — 2019. január 01. napjával átadják a hulladékgazdálkodáshoz kapcsolódó
kötelező önkormányzati feladatuk ellátását a Társulásnak,”

5. Kisköre Város Onkormányzat Képviselő-testülete támogatja a DEHU Dél-Hevesi
Hulladékszállító Nonprofit KR és a Szelektív Nonprofit KR. között létrejövő alvállalkozói
szerződés létrejöttét.

6. Kisköre Város Onkormányzat Képviselő-testülete támogatja a DEHU Dél-Hevesi
Hulladékszállító Nonprofit KR és a Szelektív Nonprofit KIt. között létrejövő albérleti
szerződés létrejöttét.

A polgármester összegezte az általa elmondottakat: Az önkormányzat átadja a kötelező
feladatot, egyben megszünteti azt a kötelező feladat átadást, ami most a Heves Megyei
Regionális Hulladékgazdálkodási Társuláshoz tartozik, valamint a Társulás elnöke
felhatalmazást kap, hogy Kisköre Városi Onkonnányzat nevében is aláírjon a Szelektív
Hulladékgazdálkodási KR-nél. Ez a KR. minden engedéllyel rendelkezik a
hulladékszállítással kapcsolatban, s alvállalkozója lesz a Dél-Hevesi Hulladékszállító KR.,
amely telephelyet létesít Heves városban.
Ilyen módon tudja az önkormányzat megoldani azt, hogy kijelölés ne legyen.
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki a határozati javaslattal egyetért? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az általa felolvasott határozati javaslatot elfogadta,
melyről a határozat a következő:

187/201 8.(XII. 193 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Város Önkormányzata megvitatta a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás
megvalósításával kapcsolatos feladatok teljesítéséről, valamint a Társulási Megállapodás
hulladékgazdálkodással összefiiggő módosítása tárgyában készült indítványt és a következő
határozatot hozta 6 igen szavazat mellett:

I. Kisköre Város Önkormányzata a hulladékgazdálkodás, mint közfeladatot 2019. január 1.
napjától kezdődően visszaveszi a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási
Társulástól, ezért felhatalmazza Kisköre Város Onkormányzatának polgármesterét arra,
hogy a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Elnöke felé a szükséges
jognyilatkozatokat ennek érdekében megtegye.

2. Kisköre Város Onkorrnányzata a hulladékgazdálkodást, mint közfeladatot 2019. január 1.
napjától kezdődően átadja a Dél-Hevesi Kistérségi Társulásnak.

3. Kisköre Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Dél-Hevesi Kistérségi
Társulás Társulási Tanácsának Elnökét, hogy közszolgáltatási szerződést kössön a
Szelektív Nonprofit KIL-vel Kisköre Város vonatkozásában, a közszolgáltatási szerződést
2019. január 1. hatályba lépéssel aláírja és megtegye az ehhez szükséges
jognyilatkozatokat,

4. Kisköre Város Onkormányzat Képviselő-testülete a Dél-Hevesi Kistérségi Társulás
Társulási Megállapodásának módosítását jóvá hagyja, mely szerint a Dél-Hevesi
Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának Ill/B. fejezetének 7. pontján az alábbi 9.
alponttal egészül ki: „9. A Társulás két tagönkormányzata - Kisköre és Tamaméra
települések — 2019. január 01. napjával átadják a hulladékgazdálkodáshoz kapcsolódó
kötelező önkormányzati feladatuk ellátását a Társulásnak.”

5. Kisköre Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a DEHU Dél-Hevesi
Hulladékszállító Nonprofit KR és a Szelektív Nonprofit KR. között létrejövő alvállalkozói
szerződés létrejöttét.

6. Kisköre Város Onkormányzat Képviselő-testülete támogatja a DEHU Dél-Hevesi
Hulladékszállító Nonprofit KR és a Szelektív Nonprofit KR. között létrejövő albérleti
szerződés létrejöttét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő; értelem szerint

3. Egyebek

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület óvodai pedagógiai asszisztens
foglalkoztatását Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester az ügyre
vonatkozóan a következőket mondta el: A törvényi előírásokat megvizsgálva megbeszélést
folytatott az Oktatási Hivatal tőosztályvezetőjével. A vonatkozó törvényi előírások alapján
pedagógiai asszisztens foglalkoztatásához középfokú végzettség elég.
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Abban az esetben, ha továbbra is alkalmazásra kerül a most foglalkoztatásban lévő pedagógiai
asszisztens, akkor a költségek az önkormányzat költségvetését terhelik. Azt is cl kell
mondani, hogy a csoport összevonás miatt egy fő dajka plusz foglalkoztatásba van, s 2018.
szeptember 1 -jétől ez is az önkormányzat költségvetését terheli. Csak a garantált
bérminimumot számítva két személy tovább foglalkoztatása 7 millió forintot jelent az óvoda
vonatkozásában. Pályázat keretében történő tovább foglalkoztatás lehetőségét is megnézték,
de egyrészt folyamatos munkaviszonya volt, ezért nincs meg a közfoglalkoztatásban eltöltött
megfelelő idő. Másrészt pedig a jövő évi pályázati kiírásokat nem tudja, ezért arra
kötelezettséget vállalni és ígéretet nem tehet. Nem tudja azt megmondani, hogy ki adott
biztosítékot a tovább foglalkoztatására, hiszen a szerződése 2018. december 31 ig szól, a
testület ezt határozta meg. Ugy gondolja, hogy nem mutogathat a testületre senki sem, hiszen
nem csaptak be senkit sem. Az ő szájából más nem hangzott el, mint, amilyen döntés
született, s ezt az érintett személy is elvállalt. De ez nem is számonkérhető azoktól, akik nem
tettek ígéretet. Amennyiben az önkormányzat bevállalja a két fó tovább foglalkoztatását,
abban az esetben át kell gondolni azt, bogy milyen szabad források vannak, vagy melyek azok
az egyéb feladatok, amelyekből az önkormányzat képes lesz a 7 millió forintot biztosítani.
Amennyiben arra kényszerül az önkormányzat, hogy olyan pénzeszközhöz nyúljon, amely
eddig volt, most azonban majd nem lesz, akkor támogatást vár azoktól, akik a tovább
foglalkoztatásra ígéretet tettek, és az önkormányzat felé fejezzék ki lojalitásukat.

Takács Attila alpolgármester hozzátette: Volt olyan személy, aki a főiskolai évek alatt
közfoglalkoztatottként került alkalmazásra az óvodában és megfelelő volt számára. Tehát nem
gondolja, hogy most bárkinek is feltételeket kellene szabni. A jövő évi költségvetésben talán
két hely lesz, amely nem kötelező feladathoz rendelt költséget tartalmaz, vagyis ezek mind
normatívához kötöttek. El kell dönteni, bogy a testület vállalja-e a plusz költséget. Megérti az
érintett személy helyzetét is, de ezért áldozatot kell hozni, és úgy gondolja, hogy nem kellett
volna kirívóan viselkedni.

Oláh Ferenené képviselő az alábbiakban fogalmazta meg véleményét: Továbbra is azt tartja,
hogy kiskörei, három gyermeke van, óvónőnek tanul, és nincs jelentkező a meghirdetett
óvónői állásra. Ez elegendő indok az alkalmazására. Sőt! Tovább nézve. Amennyiben elmegy
máshová, fennáll a veszélye, hogy a három gyereket is elviszi. Az iskolába pedig szükség van
rájuk.

Takács Attila alpolgármester: Nehéz dönteni.

Pőcs János képviselő kérdése: Dajka alkalmazására pályázatból van-e lehetőség?

Magyar Csilla polgármester válasza: Egy fő dajka gyesen van, ez az álláshely betöltött, de
pénz kifizetés nem történik. A csoport összevonás miatt 1 fő dajka plusz foglalkoztatásban
van, és ehhez jön még a pedagógiai asszisztensi álláshely.

Oláh Fercncné képviselő kérdése: Amennyiben az óvónői álláshelyre nem lesz jelentkező, ki
fogja ellátni ezt a feladatot?

Magyar Csilla polgármester válasza: Erre az Oktatási Hivatal sem tudott választ adni.
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Holló Gyula képviselő kérdése, hogy más önkormányzatoknál hogyan oldják meg ezt a
problémát.

Magyar Csilla polgármester válaszként elmondta: Ezzel a foglalkoztatással oldják meg.
Nemcsak Kiskörén, és a Dél-hevesi térségben, hanem komolyabb helyeken is küzdenek
betöltetlen óvónői álláshellyel. Viszont nevetségesnek tartja, hogy pedagógia asszisztens
érettségivel, képesítés nélkül alkalmazható, de középfokú óvónői szakképesítéssel rendelkező
személy óvónőként már nem.

Takács Attila alpolgármester: Az előző ülésen Pócs János képviselőtársa említést tett az
óvodatitkári és az élelmezésvezetői feladatok egy személlyel történő elvégzésére, mellyel
teljes mértékben egyetért, mert középfokú végzettséggel rendelkeznek és be tudnának segíteni
a csoportoknál, de ehhez az óvodavezető támogatása is kellene és nemcsak a képviselő
testületre bízni a döntést.

Oláh Ferencné képviselő: Belső átszervezéssel meg lehetne oldani.

Fejes Lőrinc képviselő a következőkben mondta cl véleményét: Munkajogi és költségvetés
szemszögéből kell megvizsgálni ezt a dolgot. Munkajogi szempontból teljesesen egyértelmű,
mivel van egy határozott idejű szerződés, amely 2018. december 31-ig szól, s ezt mind a
munkaadó, mind a munkavállaló tudta. A költségvetési szempontból, amennyiben a
továbbfoglalkoztatást szeretnék, meg kell nézni, hogy honnan lesz rá fedezet, miből legyen
elvéve. A harmadik pedig: egy munkavállaló ha szeretne valahol elhelyezkedni, de a
képesítése nincs hozzá, akkor áldozatot kell hozni, képesítést szerezni, vagy előtte, vagy a
munkavégzés közben. Es ez nem egyoldalú dolog, hogy csak a képviselő-testület hozza meg a
döntést. Ezenkívül az intézményvezető részéről kellene a dolgozóról egy vélemény.

Magyar Csilla polgármester: Az intézményvezető azért szeretné tovább foglalkoztatni, ezt a
személyt, mivel kiváló munkát végez.

Fejes Lőrinc képviselő: A flnanszírozásra is javaslatot kellett volna adni.

Holló Gyula képviselő kérdése: Dajkaként nem lehetne a foglalkoztatást megoldani?

Magyar Csilla polgármester válasza: Dajka is 1 fő plusz van.

Pócs János képviselő kérdése: Az öt csoportra való visszaállítással az állam részéről meg
lenne a finanszírozás?

Magyar Csilla polgármester igennel válaszolt.

Takács Attila alpolgármester hangsúlyozta, hogy az idő rövid, erről most dönteni kell.

Oláb Ferencné képviselő elmondta, hogy az óvodavezetőnek mindenképpen itt kellene lenni,
és elmondani a lehetőségeket, akár konkrét tervet.

Holló Gyula képviselő a következőket mondta cl: Őt telefonon kereste meg az érintett
személy, és elmondta, hogy az óvodapedagógusi tanulmányai befejezése után bízott abban,
hogy fix helye lesz óvodában. Más településeken megoldják. Válaszként elmondta, hogy az az
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önkormányzatnak kell a költségvetésben meglinanszírozni, és a testület nem talált plusz
forrást.

Közben Magyar Csilla polgármester telefonon kérte az óvoda vezetőjét, hogy jöjjön a
Polgármesteri Hivatalba a testületi ülésre.

Holló Gyula képviselő folytatta: Megérti a problémát, hiszen szíve szerint igent mondana, de
forrás nincs hozzá.

Magyar Csilla polgármester elmondta: Az érintett személy Úgy mondta fel az iskolai
munkahelyét, hogy tudta, ez az alkalmazás bizonytalan. A pedagógusi asszisztensi munkakör
óvodapedagógusi bérből nem finanszírozható.

Siposné Kohári Edit intézményvezető megérkezett az ülésre’

Magyar Csilla polgármester folytatta: Felvetődött az öt csoportra történő visszaállítás, ha
már két ember pluszként foglalkoztatva van. Jobban is át lehetett volna gondolni, hogy
maradjon az öt csoport és az óvodapedagógus mellett két pedagógiai asszisztenset lehetett
volna foglalkoztatni, mivel a gyereklétszám adott.

Tóth János Zoltán jegyző felhívta a figyelmet arra, hogy vissza lehet állítani az ötödik
csoportot, de normatívát már nem kap rá az önkormányzat.

Magyar Csitla polgármester: A képviselő-testület döntésétől Rigg az ötödik csoport
visszaállítása.

Siposné Kohári Edit intézményvezető részéről felvetődött a kérdés, hogy kit tesz oda?

Magyar Csilla polgármester folytatta: A pedagógiai asszisztenst érettségivel lehet
foglalkoztatni, vagy az óvodatitkári és az élelmezésvezetői státuszt összevonni, és az
óvodatitkárt be lehetne tenni csoportba, és nem lehet azt mondani, hogy nincs kit oda tenni.

Siposné Kohári Edit intézményvezető óvodapedagógusra gondolt.

Magyar Csilla polgármester kérdése, hogy hány óvodapedagógus van?
Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: Vele együtt 7 fő óvodapedagógus van.

Magyar Csilla polgármester: Minden csoportban egy óvodapedagógus és egy asszisztens
lenne.

Siposné Kohári Edit intézményvezető: Két váltás van átfedési idővel.

Magyar Csilla polgármester a következőket kérdezte: Egy csoportba hány emberre van
szükség?

Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: Egy csoportban két fő óvodapedagógusra és
egy Fő dajkára van szükség.

Magyar Csilla polgármester: Ez alapján 10 fő óvodapedagógus és 5 fő dajka.
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Siposné Kohári Edit intézményvezető: Ehhez jön még egy fő vezető, így ennek alapján öt
csoportra 11 IZS óvodapedagógus és öt fó dajka. Jelenleg a következők szerint van: öt
csoportra van 6 óvodapedagógus és egy fő óvodavezető, öt fó dajka, két tó pedagógiai
asszisztens.

Magyar Csilla polgármester: Így nem lehetséges az öt csoport.

Holló Gyula képviselő kérdése: A pedagógiai asszisztens nem viheti egyedül a csoportot?

Siposné Kohári Edit intézményvezető nemmel válaszolt.

Tóth János Zoltán jegyző az alábbiakat mondta cl: Két megoldás van: Az óvodatitkári és az
élelmezésvezetői állás összevonása, és egyik személy bemegy csoportba, vagy az
alkalmazásban lévő pedagógiai asszisztens közfoglalkoztatás keretében kerül alkalmazásra.

Siposné Kohári Edit intézményvezető kérdése: Ez mikortól történne?

Magyar Csilla polgármester válasza: Paktum pályázat keretében történő alkalmazáshoz 180
nap regisztrált munkanélkülinek kell lenni.
A GINOP pályázatnál más feltétel van, de ennek az indulása bizonytalan.

Tóth János Zoltán jegyző elmondta: A GINOP pályázathoz is biztosítani kell önerőt, de ez
már nem terheli úgy a költségvetést, mintha egész évben az önkormányzat saját
költségvetéséből kellene finanszírozni a pedagógiai asszisztenst. Sajnos a normatíva nem
fogja követni a minimálbér emelést sem, ezt mind az önkormányzatnak kell biztosítani.

Siposné Kohári Edit intézményvezető: A GINOP pályázat indulásáig meghosszabbítható-e
a szerződés?

Magyar Csilla polgármester: Így nem tudja magát álláskeresőként regisztrálni.

Tóth János Zoltán jegyző: Az óvodavezetőnek lehet belső átcsoportosítással megoldani.

Siposné Kohári Edit intézményvezető: Végig gondolva az egészet a pályázat keretében
történő foglalkoztatás lehet a megoldás.

Takács Attila alpolgármester: Ebben az érintett személynek is partnernek kell lenni.

Fejes Lőrinc képviselő kérdései az intézményvezetőhöz:
- A pedagógiai asszisztens munkájával elégedett az intézményvezetö? A képviselő
- Mind a munkavállaló, mind a munkaadó tisztában volt azzal, hogy a szerződés

december 31 -ig szól? Az intézményvezető tett ígéretet a tovább foglalkoztatására?

Siposné Kohári Edit intézményvezető a feltett képviselői kérdésre az alábbiakban válaszolt:
- Maximálisan elégedett volt, ezért nagyon nehezen mondana le a tovább

foglalkoztatásáról, mert minden szempontból megfelelt. Három féléve van még a
f’őiskolából, és utána szeretné óvodapedagógusként alkalmazni.

- Mindketten tisztában voltak azzal, hogy a szerződés milyen időtartamig szól.
- Elmondta a munkavállalónak a foglalkoztatása időtartamát, de a későbbiekben

óvodapedagógusként alkalmazni tudja.
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Fejes Lőrinc képviselő az utóbbi válaszra vonatkozóan kérdésként tette fel: Ezt úgy értette az
intézményvezető, hogy a fZ5iskola befejezései után, másfél év múlva?

Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: Ez kérdés, itt semmi nem volt biztos. Az
óvodapedagógus hiány miatt két csoportban kénytelen pedagógiai asszisztenst alkalmazni.
Neki, mint intézményvezetőnek heti 10 óra a megengedett, amelyet a folyamatos papírmunka
és egyebek miatt nehéz megoldani.

Fejes Lőrinc képviselő a dajkák számára is rákérdezett.

Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: Négy csoportra négy «5 dajka szükséges.
Jelenleg 5 Fő dajka van, így egy 125 reggel segíti az óvónők munkáját.

Magyar CsiHa polgármester az óvoda pedagógiai asszisztens alkalmazására az alábbi
javaslatot tette: Pedagógiai asszisztens további alkalmazását pályázat keretében tudja az
önkormányzat megoldani, amelynek várható időpontja 2019. I. negyedév. Ennek feltétele a
Foglalkoztatási Osztályon történő álláskeresési regisztráció.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával, Magyar Csilla polgármester az
alábbi kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az általa javasoltakat? kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:

188/2018.(XII. 193 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a fenntartásában lévő
Kiskörei OV-LAK Ovodában a pedagógia asszisztens tovább foglalkoztatását és 6 igen
szavazat mellett a következő döntést hozta:

- Kisköre Városi Onkormányzat az óvodai pedagógiai asszisztens további
foglalkoztatását pályázat keretében tudja megoldani, amelynek várható időpontja 2019.
I. negyedév. A pályázat keretében történő foglalkoztatás feltétele a Heves Megyei
Kormányhivatal Foglalkoztatási Osztályán történő álláskeresési regisztráció.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Siposné Kohári Edit intézméyvezető

Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület a
„Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sportegyesület kérelmét. A polgármester a kérelemre
vonatkozóan a következőket mondta e: A ZSETSE benyújtott egy tervezetet arra
vonatkozóan, hogy mire szeretnék felhasználni az önkormányzat által nyújtott támogatást. Az
elnök jelezte, hogy az Emberi Erőforrás Minisztériumától is kaptak támogatást, ezért szeretné
az átcsoportosítás engedélyezését.

Holló Gyula képviselő, a ZSETSE elnöke átvette a szót: Az EMMI-től kapott támogatást
bérleti díj biztosítására kapták, ezért az önkormányzattól erre kapott összeg felszabadul.
Természetesen az Egyesület tudná mire költeni, amennyiben szükséges vissza is utalhatják.

Oláh Ferencné képviselő, az Őszidő Hagyományőrző Nyugdíjas Egyesület elnöke elmondta,
hogy hasonló helyzet áll fenn náluk is.
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Magyar Csilla polgármester javasolta a szerződés módosítását, és az összeg működésre
történő felhasználását.

A képviselők részéről ellenvélemény nem volt, Így Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta mindkét Egyesület ügyében a szerződés módosítását.
Holló Gyula és Oláh Ferenené képviselők érintettség miatt kérték a szavazástól való
mentességet.

Ennek alapján Magyar Csilla polgármester a következő kérdést intézte a testület felé:
- Ki az, aki elfogadja Holló Gyula képviselő ZSETSE támogatási szerződés ügyében a

szavazás alóli mentességét? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy 5 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta Holló Gyula képviselő szavazás alóli
mentességét, melyről a határozat a következő:

189/2018.(XII. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a „Zsongó”
Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület támogatási szerződés módosítása ügyében Holló Gyula
képviselő szavazás alóli mentességét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a ZSETSE támogatási szerződés módosítása
ügyében az alábbi kérdést tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a támogatási szerződés
módosítását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

190/2018.(XJI. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkonriányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett támogatja a
„Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület és Kisköre Városi Onkonnányzat között
létrejött anyagi támogatásról szóló támogatási szerződés módosítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Holló Gyula ZSETSE elnöke

Határidő: értelem szerint.

A következőkben pedig Oláh Ferencné képviselő szavazás alóli mentességére vonatkozóan
tette fel kérdését Magyar Csilla polgármester.

- Ki az, aki elfogadja Oláb Ferenené képviselő az OSZIDO Hagyományőrző Nyugdíjas
Egyesület támogatási szerződés ügyében a szavazás alóli mentességét? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy 5 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta Oláh Ferenené képviselő szavazás alóli
mentességét, melyről a határozat a következő:
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191/201 8.(XII. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az ŐSZIDŐ
Hagyományőrző Nyugdíjas Egyesület támogatási szerződés módosítása ügyében Oláb
Ferencné képviselő Szavazás alóli mentességét.

Felelős: Magyar CsiHa polgármester
Határidő: azonnal.

Magyar Csilla polgármester az ŐSZIDŐ Hagyományőrző Nyugdíjas Egyesület szerződés
módosítása ügyében az alábbi kérdést tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a támogatási
szerződés módosítását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igennel szavazott, Magyar Csifla polgármester megállapította,
bogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

192/201 8.(XII. 19.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett támogatja az
OSZIDO Hagyományőrző Nyugdíjas Egyesület és Kisköre Városi Onkormányzat között
létrejött anyagi támogatásról szóló támogatási szerződés módosítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Oláh Ferencné OHNYE elnöke

Határidő: értelem szerint.

A következőkben a Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület kérelmét tárgyalta a képviselő-testület
Takács Attila alpolgármester előteijesztésében. Az alpolgármester a kérelmet felolvasta.
Á kérelem a jegyzőkönyvhöz „B” inellékletként csatolva.

Holló Gyula képviselő kérdése, bogy a megszavazott összeget teljes egészében megkapta a
KLSE?

Magyar Csilla polgármester válasza: Még nem. Egy hónappal ezelőtt volt olyan vállalkozó,
aki felajánlotta számukra a TAO-s támogatást, s erről szólt az elnöknek, aki nem jelzett vissza
időben a vállalkozónak, a határidőből kicsúsztak, így a pénz utalására már nem kerülhetett
sor.
Akárhogy is van, a KLSE neki köszönheti a támogatást. Mind az ötmillió forintot, mind a
mögötte lévő többi támogatást olyan vállalkozók adták, akik tőle kérdezték, hogy kinek adják
oda a támogatást, és nem másnak adatta, hanem a KLSE-nek.
A polgármester hangsúlyozta: O keres neki vállalkozót, ő kér, és alázkodik meg, hogy
támogassák a KLSE-t, és ezért csak a támadást, a szidalmat, a hazugságot kapja, és ezt nem
hajlandó eltűrni.

Pócs János képviselő nem érti, bogy miért kér I millió forint támogatást, amikor még nem
lehet tudni a TAO támogatás összegét.

Magyar Csilla polgármester válasza: A kérelemben benne van, bogy 5 millió forint áll
rendelkezésükre, amelyhez szükséges az önrész.

216



önkormányzathoz. Az ott lakók vállalták a részletfizetésben történő teljesítést, amelyet a
bérükből von le az önkormányzat. Sajnos Novotnik Katalin ebből adódóan 10 ezer forint
fizetést kapott, ami miatt ordított vele. Felajánlotta számára a települési támogatás
lehetőségét, amely nem volt neki megfelelő, mondván, bogy 5 ezer forinttal nincs kisegítve.
Novotnik Katalin nem igazán érti meg azt, hogyha ott közmű szolgáltatást vesz igénybe,
akkor azért fizetnie kell.

Holló Gyula képviselő elmondta: Tudomása van arról, hogy a felújításra kerülő szociális
lakásokra már most sokan igényt tartanak, s ebből nagy probléma lesz.

Magyar Csifla polgármester: A rendeletben kell úgy meghatámzni a feltételeket.

A képviselő-testület az elhangzottakat tudomásul vette, döntés nem született.

Miután több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden Magyar Csilla polgármester az
ülést 9,10 órakor bezárta.

Kmf.

M&~yar Csilla Tóth János Zoltán jegyző helyett:
p0 Igármester
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